
Enkel fråga till kommunstyrelsens ordförande 

 

 

Rekrytering av kommande ny stadsdirektör  

Vid det senaste tillsättande av en ny stadsdirektör så kritiserades förfarandet 
hårt av oppositionen för brist på delaktighet och brist på en öppen rekrytering. 
Den borgerliga regeringen hade vid den tiden gått till val bl a på att förbättra 
tillsättande av icke-politiska chefer med mer öppna rekryteringsförfaranden. 
Det sades då i debatten från ansvarigt håll i Nacka att nästa gång skulle det inte 
gå till på detta sätt med oppositionen som inte är med i processen och 
handplockning av personal utan konkurrensutsättning.  

 

Nackalistans fråga till ordförande som kan besvaras med Ja eller Nej är 

• Kommer rekryteringen av en kommande stadsdirektör gå ut på öppna 
marknaden och med företrädare för oppositionen som delaktiga i 
processen? 
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